
 

 
 

 

Aanvullende raadsvragen: De Bergen 
 
Afgelopen jaren zijn wij als raadsleden op diverse wijzen door de bewoners van de Bergen bijgepraat 
over de plannen voor de terrein achter de Heilige Geestraat. In eerste instantie stond het gewijzigde 
bestemmingsplan voor de tweede termijn van dit jaar op de agenda voor de menings- en 
besluitvorming in de gemeenteraad maar is inmiddels uitgesteld naar ten minste het eerste kwartaal 
van 2018. 
 
Afgelopen zaterdag zijn wij als raad wederom bijgepraat, D66 heeft inmiddels een aantal raadvragen 
gesteld waar GroenLinks zich volledig in kan vinden. GroenLinks heeft daarnaast nog onderstaande 
aanvullende vragen: 
 
- Is het college bereid de mogelijkheden in kaart laten brengen om de raad in gelegenheid te 

stellen een mening te vormen op het tot nu toe doorlopen proces en de wenselijkheid van het de 
huidige plannen in de Bergen? 

 
-  Kunnen daarbij de consequenties in beeld worden gebracht van een eventuele uitspraak door de 

raad tegen het plan op dit moment? 
 
- Graag zou GroenLinks bovenstaande informatie zo snel mogelijk ontvangen, bij voorkeur bij de 

beantwoording van de raadsvragen van D66. Mocht dat niet lukken, wanneer kunt u deze 
informatie dan wel leveren? 

 
 
Eindhoven, 18 december 2017 
 
Rik Thijs, GroenLinks  


